
Závislost na alkoholu 

Byl jsem více jak 33 let závislý na alkoholu. Z lidského pohledu, nebyla pro mne žádná naděje na
vysvobození a uzdravení. Všichni lékaři, psychologové, psychiatři, ba i vlastní rodina mne odepsali.
Ale Bůh ve svém milosrdenství nade mnou bděl, aniž jsem si to uvědomoval. Od roku L.P. 1993,
kdy jsem byl přijat do Církve sv. a přijímal svátosti, jsem prožíval peklo na zemi. Nárazové pití,
pod vlivem alkoholu jsem se choval hůře, než zvíře. V čase, kdy jsem nepil (někdy i více než 2
měsíce)  jsem  se  choval  ve  své  přirozenosti  jako  člověk.  Ďábel  mne  chtěl  přinutit  k  plnému
zoufalství a malomyslnosti. Bůh ve svém milosrdenství zasáhl, když už jsem začal věřit, že jsem
ztracen. Zázrakem Božího milosrdenství ze mne sejmul toto prokletí, a náhle jedné noci jsem byl
osvobozen z otroctví a závislosti. Bůh budiž veleben ve svém milosrdenství.
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